



Protokoll - Styrelsemöte i Vikens Kultur- och Byaförening

Tid	Onsdag 4:e april, 2018, 19.00-21.30
Plats	Vikens Hemgård
Närvarande	Lotta Hördin, Louise Alexén, Tove Mauritzson, Lena Thorsson, Fredrik Hallgårde, Linda Lundin, Per Eriksson, Lisbeth Ryberg, Gert van Doormalen, Leif Olsson
Ej närvarande	Lars Niwong, Kjell Näslund

Dagordning

- §1 Ordförande öppnade mötet och samtliga presenterade sig då styrelsen har många nya medlemmar.
- §2 Dagordningen fastställdes.
- §3 Genomgång av föregående mötesprotokoll.
- §4 Fördelning av arbetsuppgifter inom styrelsen.
Donationerna - Lotta Hördin bokar ett möte med Gert van Doormalen och Linda Lundin, förre kassören Leif Olsson samt de revisorer och advokat som tidigare tittat på villkoren kring donationerna. Därefter ska Linda Lundin/Gert van Doormalen ge förslag på riktlinjer för hur vi kan använda de Kockska pengarna.
Aktiviteter och evenemang - Lena Thorsson och Lars Niwong delar på ansvaret.
Hemsidan/sociala medier - Lotta Hördin, Louise Alexén, Fredrik Hallgårde och Lisbeth Ryberg sätter strategin för hemsidans utseende och funktion. Ansvariga utses när vi har detta på plats.
Medlemsregister - Fredrik Hallgårde ansvarar för detta.
Stadsplanefrågor och kontakten med kommunen i dessa frågor - Tove Mauritzson, Per Eriksson och Kjell Näslund ansvarar för detta.
Elavtalet - Kjell Näslund.
På nästa möte, 3/5, redovisar respektive grupp sitt påbörjade arbete och hur vi går vidare.
- §5 Förra kassören Leif Olsson redovisade det ekonomiska dagsläget.
Styrelsen beslutade i enlighet med budgeten för 2018 att de stiftelserna ska få VKBs stöd för sina elkostnader samt ett bidrag för löpande kostnader i sina respektive verksamheter. Det innebär SEK 35 000.- för Paul Jönska gården, SEK 25 000.- för Sjöfartsmuseet och SEK 30 000.- för Sophiamöllan under 2018.

LN LH



- §6 Portalen/Hemsidan/Facebook.
Lotta Hördin, Louise Alexén, Fredrik Hallgårde och Lisbeth Ryberg sätter strategin.
- §7 Medlemsregistret.
Fredrik Hallgårde redogjorde för förslag på ett nytt medlemsregister. Styrelsen beslutade att Fredrik går vidare med utvärdering och framtagande av plan för hur och när förslaget ska godkännas och genomföras.
- §8 Ansökan om bidrag för Grön kvalitetsturism 2018.
VKB kommer inte ansöka om bidrag i år.
- §9 Avstämning inför Valborg
30/4, kl 20.00 tal och sång, bålet tänds ca 20.30. Lars Reuter kommer att vid behov vara ersättare för Lars Niwong. Scratch ska göra affischer att sätta upp i byn. Polistillstånd har vi fått.
- §10 Lägesrapport Vikenfesten 28-29/7.
Polistillstånd är sökt. Väntar besked från enskild krögare kring ett eventuellt festtält. WBS kommer på lördagen att ha öppet hus, gum- och gubbsegling, ribbåt, prova-på vindsurfing och segling. Övriga lördagsaktiviteter är under planering.
Söndagens kulturella och historiska program är omfattande. Allt planerat. Program kommer att produceras och delas ut.
- §11 Inkomna skrivelser
- Paul Jönska gården begär bidrag för renovering, som styrelsen beslutade att inte bevilja i år då det inte finns inlagt i budget. Styrelsen behöver ha in äskande av pengar senast 30/9 för kommande året. Paul Jönska gårdens stiftelse får återkomma i september.
 - "Välkommen till Viken" har sökt bidrag på 10 000.- som styrelsen beslutade att inte bevilja då det inte finns något HVB-hem kvar i Viken.
 - Stenläggning på Bygatan, skrivelse från Stig Ewaldson. VKB kan inte agera proaktivt på detta då stenläggning/asfaltering redan är igång men gruppen som ansvarar för stadsplanefrågor kommer ändå ta upp frågan med kommunen för att visa sitt engagemang och förhoppningsvis påverka framtida ingrepp i den gamla kulturmiljön.
 - VKB får enligt dom i Mark- och miljödomstolen inte överklaga detaljplanebeslutet angående "potatisåkern".
 - Höga hus på Stubbarp. Här har VKB ingen möjlighet att lämna in kompletteringar till överklagandet som lämnats in. Beslöt att föreningen avstår från detta.
- §12 Ev rapporter från de adjungerande ledamöterna.
Paul Jönska gården rapporterade att en underhållsplan håller på att tas fram.
Arbetet i trädgården har börjat så sakta. Rosor ska gås igenom och beskärning planeras. Senare i vår kommer en arborist att beskära järneken och mullbärsträdet.
Badhytterna. Samtliga hytter uthyrda och de som får hyra kommer att få brev i veckan.

WJ LH



§13 Övriga frågor.

- Strandstädning lördag 7/4 utförs av årskurs 8 på Vikenskolan. För detta får de ett ekonomiskt bidrag till sin toleransresa till Auschwitz.
- Det har nu gått in en juridisk anmälan om att den sönderblåsta bryggan mellan Lisas och Fritidens bryggor måste tas bort.
- Inför Lottas/Lisbeths möte med övriga byföreningar föreslog styrelsen att de ska förhöra sig om hur gör de andra föreningarna för att få in yngre medlemmar i sina föreningar, tips på aktiviteter vid byfester samt hur de arbetar med medlemsregister.

§14 Mötesplanering.

Styrelsemöten 3/5 och 31/5, kl 18.30 i Östra Magasinet.

§15 Ordförande avslutade mötet.

Viken 2018-04-04

Lotta Hördin
Ordförande

Louise Alexén
Sekreterare